
Zápis ze schůzky  RC Ostrava dne 12.11.2012 

 

Přednáška: Místo přednášky proběhlo představení Kateřiny Jandíkové a Jana Pešata - 
studentů přihlášených na zahraniční studijní výměnu Rotary International. 

Agenda a diskuse: 

1) Dotazy členů klubu k presentacím Jana Pešata a Kateřiny Jandíkové se týkaly 
motivace, znalosti jazyků, připravenosti rodin splnit závazky vyplývající ze systému 
studentské výměny a preference cílových zemí pro oba kandidáty. 

2) R. Klančík informoval o aktuálním stavu zajištění výměnné akce. Proběhla orientační 
setkání uchazečů i představitelů potenciálních hostitelských rodin v Třebíči a v 
Otrokovicích. Máme zajištěno umístění každého potenciálního účastníka ve 2 rodinách 
(kromě rodičů Pešatových a Jandíkových se přihlásili také Krišicovi a Urbanovi). Jako 
kanceloři (patroni a poradci zahraničních studentů při pobytu v naší zemi) se přihlásili J. 
Ženatý a J. Bazala. Kapesné bude studentům vyplácet měsíčně náš klub proti finanční 
refundaci z Distriktu 2240.  

3) A. Vojtasík nepokládá za nutné zřídit pro výplatu kapesného zahraničním studentům 
zvláštní účet. Sledování lze snadno zajistit jiným a jednodušším způsobem. 

4) Po proběhlé diskusi členové klubu hlasováním schválili vyslání studentů Jana Pešata a 
Kateřiny Jandíkové na dlouhodobou studentskou výměnu ve školním roce 2013 /2014. 

5) J. Zajíc upozornil na uzávěrku snímků pro album fotografií, které hodláme odeslat jako 
dárek našemu dlouhodobému příznivci a čestnému členovi rot. Johnu Gillotovi. Druhá 
část dárku (fyzicky představená klubu) je připravena k zabalení a odeslání. John oslaví 
dne 12.12.2012 krásné osmdesátiny! 

6) L. Ženatý podal kolegům v klubu následující organizační informace: 

- přehled budoucích přednášek a míst konání příštích schůzek; 

- na příští schůzce předá L. Plaček z Rotaractu Ostrava City 
dražitelům umělecká díla a bude informovat o aukci uměleckých děl; 

- předal pozvánku na Indický koncert na počest R. Thákura; 

- informoval o výzvě Distriktu 2240 k obsazení GSE týmu. Téma 
Rotary a komunikace s médii; 

- připomněl nutnost aktualizace profilu každého člena RC do 31.11. 
2012 na webu RD 2240; 

- upozornil kolegy že mohou získat bezplatný elektronický odběr 
publikace Opavský rotarián; 

- informoval o probíhající přípravě návrhu našich nominací na 
rotariánská vyznamenání. Nominace budou po projednání na 
nejbližším boardu předloženy ke schválení na schůzi klubu. 



7) V. Raška vyzval opakovaně kolegy k předání zajímavých fotografií ze života a akcí 
klubu. Chybí mu fotografie z celé řady našich úspěšných klubových akcí. 

8) M. Pešat informoval o pozitivním výsledku svého průzkumu o daňových povinnostech 
našeho klubu vůči finančnímu úřadu. Podle zjištění jeho daňové poradkyně nemusíme 
z  činností prováděných klubem podávat daňové přiznání. Informoval rovněž o tom, že 
Hotel Park Inn nabídl našemu klubu cenu 250,- Kč/osobu za večeři pro případné 
pravidelné schůzky.  

9) J. Zajíc ujistil členy o tom, že poté co J. Krišica projedná nabídku ceny večeří v hotelu 
Mercure, bude uskutečněna volba budoucího sídla klubu výběrem ze 3 navštívených 
míst formou anketních lístků. 

Zapsal: J. Zajíc 


